
 

                                                                                   
 

 

Råd för funktionshinderfrågor 

vid idrottsnämnden och Stockholm 

Globe Arena Fastigheter AB 

  

  

 

 

   
 

 Tid Måndagen den 18 september 2023  

kl. 14:00-15:45 
 

  

 Plats Idrottsförvaltningen Palmfelt Center, Lokal Simhallen 

Palmfeltsvägen 5 i Johanneshov 

 

                           
   

  
Närvarande ledamöter funktionshinderrådet: 

 Dolores Back, ordförande (Neuroförbundet Stockholm) 

Eva Söderbärj, vice ordförande (För barn, unga och vuxna med 

utvecklingsstörning Stockholm)                                                           

Robin Slätt (Föreningen för Hörselskadade och Döva Barn med 

Familjer)                                                                                           

Boris Samuelsson (Synskadades riksförbund) 

Eva Pettersson (Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet- 

Stockholmsavdelningen) 

 

Marina Högland, förvaltningschef 

Carina Braun, avdelningschef 

Marie Norrberg, rådssekreterare 

 

  
Dagordning 
 

 § 1. 
Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes 

  
§ 2. 
Val av protokollsjusterare 
Robin Slätt utsågs att tillsammans med Dolores Back justera 
dagens protokoll. 

  
§ 3. 
Föregående protokoll 
Återkoppling på rådets medskick på spåret i Hellasgården. 
 
Spåret har dragits om något för att få bort en skarp kurva, det som 
återstår nu är att på vissa sträckor fylla på toppskiktet av spåret. 
 
En utredning har gjorts vad det skulle innebära att sätta upp 
belysning längs med hela spåret. Även en undersökning av 
förutsättningarna för en sarg utmed spåret har gjorts där man 
konstaterat att sargen skulle ställa till problem vid spårning av 
skidspåret. I nuläget finns inte budget för att gå vidare med 
förslagen.  
Rådet undrar om detta att kunna inrymmas i framtiden. 
Förvaltningen tar med sig frågan. 



   

 
  

 

 

                                                                                                                             
 

 

Tips från rådet ”det finns en digital utformning i spåret i Rudan, 
Haninge som avger ljudinstruktion om man kommer ut mot 
kanterna eller om det är en skarp sväng". 
 
 
Vidare ställdes frågor om återkoppling från tidigare möte, den 24 
april, där rådet önskat dragning kring olika uppdrag i 
verksamhetsplanen: 
 

• Gemensamma samarbetsprojekt för skolor inom staden 

• Simskola för funktionshindrade barn 

• Fritidsbibliotek 

• Workshop för gyminstruktörer  

• Samverkan med gymnasieskolorna 

• Vidareutveckling för barnperspektivet 
 
Förvaltningen svarar att rådet har fått dragningar om Simskola för 
funktionshindrade barn, Fritidsbibliotek och Workshop för 
gyminstruktörer. Dragning avseende Gemensamma 
samarbetsprojekt för skolor inom staden och Vidareutveckling för 
barnperspektivet kommer att planeras in till kommande möte.  
När det gäller Samverkan med gymnasieskolorna finns följande 
text i verksamhetsplanen för 2023: 
 

Samverkan med Lindeparkens-, S:t Eriks-, Stockholm hotell och 

restaurangs anpassade gymnasieskola och RgRH-gymnasiet 

(Riksgymnasiet för rörelsehindrade) ska vidareutvecklas. Bland 

annat ska nämnden bjuda in eleverna att i anslutning till skoldagen 

prova-på fritidsaktiviteter för att synliggöra och påvisa befintliga 

anpassade fritidsaktiviteter. Syftet är att i en övergång från den 

anpassade gymnasieskolan till vuxenlivet förhindra att unga vuxna 

blir hemmasittare. 

Forskningsgruppen Ung Livsstil har hösten 2022 genomfört 

undersökningar om hälso- och fritidsvanor hos elever på anpassade 

grund- och gymnasieskolan samt på RgRH-gymnasiet. För att 

tillgodose rätten till delaktighet ska resultatet analyseras och 

förslag på verksamhetsutbud tas fram enligt elevernas önskemål. 

Resultatet av enkäten ska återkopplas till deltagande skolor och 

elever. 

Rådet önskar en presentation gällande dessa två områden vid ett 
kommande möte. 
 
 
§ 4. 
Protokoll nr 3 från fastighetsnämnden och 
miljö- och hälsoskyddsnämndens funktionshinderråd 
Protokollet lades till handlingarna. 
 

  



   

 
  

 

 

                                                                                                                             
 

 

§ 5. 
Rådets frågor angående Verksamhetsplan för 
idrottsnämnden  
Rådet framförde att de är missnöjda med återkopplingen av 
medskick och önskemål till verksamhetsplanen 2023.  
Förvaltningen svarade att en tidig snabb återkoppling lämnades 
skriftligen till rådet och därefter har det diskuterats på ett flertal 
möten. Bland annat har en måldragning gjorts kring 
funktionshindersmål. Rådet upplever att de inte har fått svar i 
sakfrågorna och därför efterfrågar ett samarbete kring VP 
arbetet. 
 
En diskussion fördes om hur vi skall kunna samarbeta inför 
arbetet med framtagandet av verksamhetsplanen 2024. Ett möte 
är beslutat till den 16 oktober kl.9:30-11 för en dialog kring 
önskemål och medskick till VP. 
 
Staden presenterar budget 2024 omkring den 11 oktober och 
förvaltningen kommer att skicka idrottsnämndens budgetuppdrag 
till rådet samma dag som den presenteras. 
Rådet önskar också mer återkoppling som följer stadens årshjul 
med tertialrapportering och verksamhetsberättelse. 
 
 
§ 6.  
Övrigt 
Förvaltningen säkerställer att hörslinga med tillhörande 
utrustning kommer att vara förberett och fungerande inför varje 
kommande rådsmöte. 
 
Den 16 maj i år träffade rådet nämndens presidium och förslag 
kom då upp om ett möte under tidig höst för att kunna diskutera 
verksamhetsplan inför 2024. Rådet efterfrågar nu mötet. 
Förvaltningen tar med sig frågan till kommande möte med roteln. 
 
Vid nästa gemensamma möte med fastighetsnämndens råd 
önskar rådet att förvaltningen gör en dragning kring hur 
kontaktvägarna ska ske med staden, för klagomål och 
synpunkter samt för felanmälan.  
 
Rådet ställde frågan om systemet för syntolkning av matcher kan 
användas i stadens anläggningar, liknande det system Göteborg 
använder. Förvaltningen undersöker och återkommer. 
 
Rådet framförde synpunkter på den nya gymutrustningen där 
löpbanden saknar stöd för synnedsatta. Rådet undrar över om 
stadens inköp och val av utrustning har förändrats. 
Förvaltningen undersöker och återkommer.  
 
Rådet ställde frågor om den nya hallen som skall byggas i 
Hagsätra. Bäverdalens idrottshall.  Eftersom råden skall ägna sig 
mer åt strategiska frågor har vi följande medskick till 
förvaltningen.  



   

 
  

 

 

                                                                                                                             
 

 

Hallen skall vara färdig att tas i bruk 2026. Den är bland annat 
planerad för basket och rollerderby. Rådets undrar om hallen är 
tänkt att användas för rullstolsbasket? Om så är fallet, är antalet 
”utrymningsplatser” som benämns i underlagen som ”säkerplats” 
underdimensionerade. I dagsläget är det är endast fyra platser.  
Vid utrymning möter brandkåren de rullstolsburna 
funktionshindrade vid den säkra platsen och hjälper till med en 
säker utrymning. Om två rullstolslag för basket möts är det minst 
8-10 personer kanske ännu fler som nyttjar någon form av 
hjälpmedel och inte kan utrymma via trappor.  
Förvaltningen tar med frågan och återkommer. 
 
Rådet förde även fram att årets arbete som referensgrupp inte 
har fungerat, rådet upplever att rollen varit otydlig. Rådet önskar 
att i god tid före dragningen få tillgång till material för att kunna 
bli insatta i frågan och kunna ge adekvat feedback och få ett bra 
utbyte med föredragande.   
Förvaltningen svarar att synpunkterna tas med och ses över, vad 
som eventuellt kan förbättras och förtydligas. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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